
Képviselői beszámoló az előző évről 

 

Polgármester Úr által meghatározott feladatokat, amelyeket az SZMSZ is tartalmaz, az előző 

évben is elvégeztem. Ezeket a feladatokat igyekeztem és igyekszem a legjobb tudásom szerint 

ellátni. 

A Nemzetiségi Önkormányzatok elnökeivel több alkalommal egyeztettem. A Nemzetiségek 

Házának felújítása kapcsán tartottunk egyeztetést és a falut érintő rendezvényekről is 

beszélgettünk. A Nemzetiségi Önkormányzatok rendezvényein több alkalommal vettem részt. 

A Civil Szervezetek rendezvényeire is meghívást kapok, melyeken mindig részt vettem. Jó 

kapcsolatot ápolok a Csobánkai Vadvirág Nyugdíjas klubbal és a CSÉKE rendezvényeire szóló 

meghívásoknak is eleget tettem. Részt vettem az Egy Magyarországért szervezet 

rendezvényein, a Civilek Csobánkáért eseményén, melyet a közösségi együttélés szabályaival 

kapcsolatban tartttak. 

Az óvoda vezetőjével több alkalommal találkoztam, az óvodavezető hozzám érkezett kéréseit 

tolmácsoltam a képviselő testületnek is. 

Több alkalommal folytattam egyeztetést Horváth Györggyel, a Roma Nemzetiségi 

Önkormányzat elnökével és Vágó Jánossal, a Pénzügyi Bizottság külsős tagjával. A 

beszélgetésen részt vett Polgármester úr is. A roma nemzetiség nehézségeiről, problémáiról 

kérdeztük az elnök urat. Beszéltünk arról is, hogy miben tudnánk a nemzetiséget támogatni. 

(hulladékszállítási szerződés, lomtalanítás) 

A hozzám érkező lakossági megkeresésekre is mindig válaszolok, a kérésekkel kapcsolatban 

egyeztetéseket folytattam a műszaki ügyintézővel és Polgármester Úrral már több 

alkalommal. Ebben az évben leginkább az adóval kapcsolatos problémákkal, kérdésekkel 

kerestek meg az emberek. Igyekeztem támogatni azokat a lakosokat, akiket a Helyi Építési 

Szabályzat változtatása hátrányosan érintett volna, az ezzel kapcsolatos lakossági 

egyeztetéseken is ott voltam. Segítséget nyújtottam azon főiskolai hallgatóknak, akik 

pályázatot szerettek volna benyújtani a Bursa Hungarica felsőoktatási ösztöndíjra, a 

pályázatuk elkészítésében segítettem őket. 

Polgármester Úr távollétében helyettesítettem őt a Hivatalban és néhány eseményen, melyen 

ő személyesen nem tudott részt venni. 



A szociális ügyintézővel rendszeresen megbeszélést folytattunk az Esélyegyenlőségi 

programmal kapcsolatban.   

Minden év végén nagy feladat a 70 év fölöttiek és a 14 év alattiak karácsonyi csomagjának 

összeállítása és kiosztása. Ezt a feladatot Antal Márta szociális ügyintézővel és Mohácsi Katalin 

képviselő társammal közösen végeztük, a csomagok tartalmának beszerzésétől kezdve a 

csomagoláson keresztül a kiosztásig. 

Az egyházaktól érkező meghívásoknak is eleget tettem. 

Testvérvárosi kapcsolatból adódó feladataimat is elvégeztem. 

Részt vettem a község által szervezett rendezvényeken (nemzeti ünnepek alkalmával, majális, 

falunap, 5 Nemzet fesztivál, adventi műsorok),  

Bár nem vagyok a Pénzügyi Bizottság tagja, amikor munkahelyi elfoglaltságom miatt nem 

voltam akadályoztatva, részt vettem a Bizottság ülésein. 

Alpolgármesteri munkámról minden hónapban beszámolót készítek Polgármester Úrnak. 

 

 

 

Csobánka, 2024.05.31. 
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